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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 30 november.

Beste Vilvoordenaren

Een crisis van deze omvang 
heeft nood aan een duidelijk en 
doortastend beleid. Helaas stellen 
we vast dat het stadsbestuur 
uitblinkt in verwarrende 
communicatie. Te pas en te onpas 
werden strengere, specifi eke 
maatregen die enkel in Vilvoorde 
gelden, aangekondigd. De 
handhaving van de algemene 
maatregelen werd dan weer 
vergeten. Onze Vilvoordse 
horecazaken, (sport)verenigingen 
en burgers zijn de dupe van dat 
profi leringsbeleid.

Virus is geen excuus
De coronapandemie mag 
daarnaast geen excuus zijn om 
gemaakte beloftes niet na te 
komen. Zo voorziet het bestuur-
sakkoord in een opwaardering 
van onze buitenwijken. Twee jaar 
na de start is er echter nog geen 
enkel wijkcontract gefi naliseerd 
en blijven onze wijkbewoners in 
de kou staan.

Ook onze afdeling werkte 
afgelopen maanden, op een 
coronaveilige manier, verder. Zo 
vind ik het zelf een hele eer om 
Linda Van Lierde op te volgen in 
onze gemeenteraad en maakte 
onze afdeling al uitgebreid kennis 
met kersvers Vilvoordenaar en 
Europees Parlementslid Assita 
Kanko.

Veel leesplezier 
en hou het veilig!

Dries Verhaeghe
Voorzitter
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We verwelkomen 
Assita Kanko
als kersverse 
Pjeirefretter! 
Europees Parlementslid Assita Kanko 
verhuist naar Vilvoorde. “Na lange 
wandelingen met mijn dochter in 
het Drie Fonteinenpark en enkele 
bezoeken aan de Vilvoordse horeca 
werd ik verliefd op de Zennestad.”

“Vilvoorde kent heel wat uitdagingen, 
maar heeft zoveel potentieel met een 
levendige en diverse gemeenschap. 
Een plaats die mij en mijn gezin meer 
ruimte, natuur en nieuwe ervaringen 
biedt”, vertelt Assita.

“Ik weet wat het is om een nieuwkomer 
te zijn. En ik weet ook hoe je kansen 
moet grijpen die Vlaanderen je geeft 
om in sneltempo te integreren én je 
dromen waar te maken. Ik deed dat al 
in Brussel. Dat zal ik dus ook hier in 
Vilvoorde doen.”

“Met de juiste visie kan deze stad meer 
kansen grijpen, beter burgerschap 
stimuleren en een aantrekkelijke plaats 
voor toekomstige investeringen zijn. 
Mijn nieuwe thuis vertegenwoordigen 
in Europa, dat zou ik graag doen. Ik 
kijk ernaar uit om samen met onze 
afdeling te werken en verder kennis te 
maken”, sluit Assita enthousiast af.

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen
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Stop het profileringsbeleid in 
onze stad!
N-VA Vilvoorde hee�  een duidelijke boodschap voor het 
stadsbestuur.

Het stadsbestuur communiceerde de afgelopen weken bij monde 
van de burgemeester bijna dagelijks over eventuele extra 
coronamaatregelen. Communicatie naar de burger is natuurlijk 
belangrijk, maar door de overvloed was het volstrekt onduidelijk 
welke maatregelen de burgemeester nu invoerde en welke niet.

Geen controle op respecteren coronamaatregelen
De informatie over het coronavirus is te belangrijk om zomaar 
op gevoel af te gaan. Daarom benadrukten onze N-VA’ers hoe 
belangrijk het is om eenduidig te communiceren. De handha-
ving van de algemene maatregelen werd gewoonweg vergeten. 
Voor de tussenkomst van voorzitter en gemeenteraadslid Dries 
Verhaeghe op de gemeenteraad werden er maar liefst zeven keer 
minder coronapv’s uitgeschreven dan in de eerste golf. Onze 

Vilvoordse horecazaken, (sport)verenigingen en burgers zijn de 
dupe van dat profileringsbeleid zonder handhaving.

N-VA-standpunt gevolgd
Na onze opmerkingen schoot de burgemeester gelukkig wakker. 
In november werd werk gemaakt van een degelijke handhaving 
en werd de avondklok (22 uur) terug omgezet in een nachtklok 
(24 uur). Het invoeren van strengere regels bovenop de algemene 
regels was in onze ogen onnodig. Als grootste oppositiepartij is 
het onze plicht om vraagtekens te plaatsen bij slechte 
beleidskeuzes. We blijven erop letten dat het stadsbestuur haar 
eigen profilering niet boven de stadsbelangen plaatst.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming.

De N-VA zal altijd op de barricaden staan om uw stem te laten meetellen. En met 
hoe meer we zijn, hoe luider onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u.

Wilt u uw toekomst in eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u 
dat dat alleen kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 45.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Stadsbestuur laat 
wijkbewoners in de 
kou staan
Ondanks de belo� es van de meerder-
heid, werd in het eerste jaar van de 
legislatuur nog geen enkel wijkcontract 
afgerond. Dat contract gee�  bewoners de 
kans om zelf infrastructurele ingrepen 
voor te stellen voor hun wijk.

Die povere situatie werd duidelijk na een 
interpellatie van onze fractie op de 
Vilvoordse gemeenteraad van eind 

september. De wijkcontracten waren 
nochtans een duidelijke belofte binnen 
het bestuursakkoord van de Vilvoordse 
Vivaldimeerderheid.

“Het huidig stadsbestuur is ondertussen 
bijna twee jaar bezig. Toch leverde dat nog 
geen enkel wijkcontract op”, aldus Dries 
Verhaeghe. “De meerderheid zegt nu te 
willen wachten op de inzichten uit de 
wijkcirculatieplannen. Maar wat blijkt: 
de opdracht voor de opmaak van de 
wijkcirculatieplannen moet nog 
ingevoerd worden.”

“Het is heel erg jammer dat het 
stadsbestuur onze wijkbewoners op die 
manier in de kou laat staan. Waar tal van 
wijkbewoners enthousiast aan de slag 

gingen, moeten ze nu vrezen dat er deze 
bestuursperiode niets van hun plannen zal 
gerealiseerd worden.”
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GAS-boetes voor lichte  
snelheidsovertredingen

N-VA Vilvoorde hamert al 
langer op strenge handha-
ving van sluipverkeer in het 
centrum en de buitenwijken. 
Van burgemeester Bonte  
horen we echter steeds dat de 
politie hier niets méér tegen 
kan doen. Lokale besturen 
krijgen van de Vlaamse 
overheid de mogelijkheid om 
GAS-boetes uit te schrijven 
voor lichte snelheidsover-
tredingen in zones 30 of 50. 
Fractieleider Jan Anciaux 
vroeg het stadsbestuur op de 
gemeenteraad van oktober 
om daarvan gebruik te  
maken om gehaast  
sluipverkeer aan te pakken.

Werelddierendag 
Op 4 oktober was het werelddierendag. Ons bestuur legde hun trouwe huisdieren extra in de watten.

Vilvoordse horecabon?
Onze lokale handelaars hebben het door de 
coronamaatregelen zwaar te verduren. Onze 
fractieleider Jan Anciaux stelt daarom voor dat 
het stadsbestuur budgetten vrijmaakt voor de 
invoering van een horecabon. Alle inwoners 
ontvangen een bon die ze na afloop van de crisis 
kunnen gebruiken bij elke horecazaak in de 
gemeente.

Op die manier worden Vilvoordenaars aangezet 
om onze horeca snel weer te sponsoren eenmaal 
de pandemie achter de rug is. De zeer zwaar 
getroffen sector zal elk duwtje in de rug kunnen 
gebruiken. In Hasselt ontvangen alle inwoners 
een horecabon van 5 euro per inwoner. In De 
Panne kan men online een bon aankopen en legt 
het bestuur legt 10 procent bij. Hoog tijd om ook 
op de kar te springen!

Dries Verhaeghe legt de eed af als gemeenteraadslid
De Vilvoordse N-VA-fractie ziet er binnenkort een beetje anders uit. Onze  
voorzitter, Dries Verhaeghe, legde op 28 september de eed af als nieuw  
gemeenteraadslid. Hij vervangt Linda Van Lierde. Linda was maar liefst 8 jaar 
gemeenteraadslid en geeft nu haar zetel door. Jan Anciaux blijft fractieleider. 

“Linda was jarenlang een vertrouwd gezicht binnen de gemeenteraad. Ik zal  
vanzelfsprekend beroep blijven doen op haar expertise en goede raad. Het is  
absoluut een eer haar te mogen opvolgen”, aldus ons kersvers gemeenteraadslid.
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


